
Veľká noc. 

Ženy našli prázdny hrob a poskladané plachty. 

 

Pravdepodobne mnohí z vás považujú Veľkú noc za radostné obdobie. Každý sviatok je pre 

nás symbolom radosti. Pre niektorých je pekné to, že nemusia ísť do práce, alebo do školy. 

Iného fascinuje prebúdzajúca sa príroda. 

           

Radosť nás kresťanov, má hlbšie korene. To, čo je dôvodom našej radosti, hovorí dnešná 

modlitba dňa. V nej sme vyjadrili radosť, že nám Kristus svojim zmŕtvychvstaním, otvoril 

bránu do večnosti. Zároveň sme ho prosili, aby aj nás obnovil v Duchu Svätom, aby sme 

mohli povstať k novému životu. 

           

Symbolom dnešnej noci je zmŕtvychvstalý Ježiš Kristus, prázdny hrob a poskladané plachty. 

Toto svedectvo nám jasne hovorí, že Ježiš zanechal všetko čo patrí mŕtvym, lebo on je živý. 

Že naozaj žije, svedčia apoštoli a všetci tí, čo boli toho svedkami. 

Ježiš ako prvý premohol smrť a spolu snami začína nový život. Naša prítomnosť tu, v Božom 

chráme je prosbou, aby sme aj my povstali k novému životu. 

           

Je pravdou, že prijať skutočnosť vzkriesenia, nie je jednoduché. K tomu, čo dokáže prijať náš 

rozum a zmysly, musí pristúpiť osobné stretnutie s Ježišom. Až vtedy prenikne človeka 

radosť zo vzkriesenia a nádej nového života. 

Ak by sme o tejto radosti len hovorili, necítili ju v našom živote, nebolo by to nič príťažlivé. 

Že sa dá stretnúť s Ježišom aj dnes a mať z neho skutočnú radosť, presviedčajú nás ľudia, 

ktorí sú skutočným svedectvom Ježišovho zmŕtvychvstania. Matka Tereza, páter Pio, Ján 

Pavol II. 

           

Nechajme  sa naplniť veľkonočnou radosťou a prežívajme život v nádeji na naše 

zmŕtvychvstanie.  

 


